

Conserve your energy - run a more comfortable race with *美定RGY* 節省體能-穿上 *美定RGY* 比賽更輕鬆!



Nergy is a soft, lightweight and highly responsive thermoplastic gel that is strong and durable while also being extremely flexible. Unlike other cushioning systems, Nergy is a compound without space, so it works in concert with other components in the system to return to form more quickly after compression.

The heel features the Nergy design, with its cartridge made of cushioning gel reinforced to maximize rearfoot cushioning upon impact. Nergy is also applied to the forefoot. The comprehensive functioning of Nergy strengthens the stability and support in the heel, while the forefoot receives optimal flexibility and cushioning.

Nergy is mid-loaded in cartridge form between the mid-sole and a bottom-loaded gasket. This reinforces the foam above and below by using a small pocket to dampen the impact.

- 1. Responsive Cushioning: Nergy provides optimal shock absorption and quick elastic return for an optimal ride.
- 2. Smooth Transition: Nergy is uniquely configured into the mid-sole to provide a smooth transition from touch-down through mid-stance.
- 3. Impact Force Distribution: Nergy material helps distribute impact force across the entire crash pad and forefoot reducing point loads and absorbing stress across the entire strike zone.

Nergy是一種柔軟輕巧,反應度高的熱塑性凝膠,耐用持久之餘亦靈活自如,有別於一般緩震系統。 這種合成物質不含氣室,因此能完美配合系統中其他部分,使受到壓力後能迅速回復原狀。

前掌及鞋跟均採用了Nergy的設計,其柱狀的緩震凝膠亦增厚。Nergy的功能全面,既加強了鞋跟的 穩定性及承托力,亦把前掌的靈活度及緩震力提升至最高。

呈柱狀的Nergy夾於中底及底墊之間,以連著上下兩層泡沫聚酯物/塑膠,並利用當中小小的空間紓緩腳落地時的衝擊。

Nergy的三大優越之處:

- 1. 高反應緩震性: Nergy具有出色的吸震性及回復性,令你每一步受壓時可迅速回彈原狀。
- 2. 流暢過渡:中底採用獨有Nergy物質,確保步態從落地到中姿(mid-stance)都能流暢俐落。
- 3. 衝擊力平均分散: Nergy物質有助把衝擊力分散於整層撞擊墊以至全腳掌,減輕高衝擊位置的負擔,吸收整個步擊區域所產生的壓力。